

國家安全教育（導師培訓） National Security Education (Train the Trainers)

國際公益法律服務協會 ABOUT IPLSA

國際公益法律服務協會於2018年6月在香港成立的非牟利組織，宗旨是為不同司法管轄區的公眾提供公益法律服務，並在不同司法管轄區內加深公眾對法治和法律的知識，激勵年輕律師培養更好的公益法律服務願景，發展他們的服務區域和全球網絡。

IPLSA is a non-profit organization founded in June 2018. Its ultimate goal is to facilitate the provisions of cross-jurisdictional pro bono legal services regardless of national borders. To achieve this, IPLSA is currently expanding its reach to young lawyers, operating within the Greater Bay Area, to provide pro bono legal service to the general public. In time, IPLSA aims to expand its programme to the public at an international playing field.

課程詳情 COURSE DETAILS

日期 Date	(第一日)2026年10月31日星期六 / 31 Oct 2026 Saturday (第二日)2026年11月07日星期六 / 07 Nov 2026 Saturday (第三日)2026年11月14日星期六 / 14 Nov 2026 Saturday
課程時間 Course Time	(第一日)上午9時30分 - 下午6時 / 9:30AM - 6:00PM (第二日)上午9時30分 - 下午6時 / 9:30AM - 6:00PM (第三日)上午9時30分 - 下午6時 / 9:30AM - 6:00PM
教學模式/ 地點 Teaching Mode	(1) 現場授課（地點容後通知） On-site training (Venue to be informed later) (2) 網上授課 Online webinar
語言 Language	政界、學術界、法律界及網紅等多位知名人士 Well-known politicians, academics, lawyers and internet celebrities
對象 Eligible participants	我們歡迎任何對國安教育有興趣的人士參與，包括律師、教師、社工、醫生、會計師等，但首要條件是成為 IPLSA 會員。 We welcome anyone interested in national security education, including solicitors, barristers, teachers, social workers, doctors, accountants, etc.. Before enrollment, interested parties must also register as a member of the IPLSA.



學員需要有 90% 出席率，完成本課程及通過筆試和實習合格，將可獲如下：

(1) IPLSA 將頒發國家安全教育合格導師認證書，將來 IPLSA 亦會安排合資格畢業學員前往學校或機構任講者，教授國家安全課程。IPLSA 將給予講者教學車馬費作津貼。

(2) IPLSA 正在申請律師會 CPD 學分，供律師學員修畢課程後同時獲取律師會 CPD 分數。

(3) 合格導師亦必須參加中心舉辦的持續進修學分活動，每年或在該年結束前取得不少於 10 個 IPLSA 的 CPD 分數，或在兩年內獲取最少 20 個 IPLSA 的 CPD 分數。

Students need to have an attendance rate of 90%, upon completing and passing the test and teaching practice, accredited trainers may be:

(1) assigned to teach on National Security Education Course at any school nominated by IPLSA.

(2) awarded with CPD points if they are members of the Law Society of Hong Kong (such recognition is yet to be confirmed with the Law Society of Hong Kong).

(3) required to participate in the Continuing Professional Development (CPD) activities organized by IPLSA and obtain no less than 10 CPD points from IPLSA every year or before the end of the year, or obtain at least 20 CPD points from IPLSA within two years.

收 費：港幣 3,700 / 學員
Course Fee: HKD 3,700 (Participant)

聯絡 CONTACT

香港中環皇后大道中222號啟煌商業大廈G層
G2, KAI WONG COMMERCIAL BUILDING, NO. 222 QUEEN'S ROAD CENTRAL, HONG KONG
電話 Call : 5448 8415, 2810 0863 傳真 Fax : 2810 0928
電郵 Email : info@iplsa.net 網站 Website : www.iplsa.net



網上報名



紙本報名表

報名從速
Registration will be on a first come, first served basis with full discretion.